
Mil Palmeras Boulers 

Association Socio Cultural de Pensionistas de Mil Palmeras 

    

Protokoll fört vid sammanträde med styrelsen för Mil Palmeras Boulers  

2024-04-10 Mil Palmeras 

Närvarande  Ove Rydberg, ordförande, tävlingsansvarig 

Annika Tyxhén, sekreterare, vice ordförande 

Lotta Parment, kassör 

Matts Stenseth, spel- tävlingsansvarig 

Ewa Manderstedt, sekretariat, personalansvarig 

Lars Kronvall, inköpsansvarig, vice kassör 

Frånvarande Peter Falk, IT-ansvarig  

 

1  Protokoll 

Dagens protokoll justeras av ordförande 

2  Föregående protokoll 

 

Nytt beslut gällande vänskapsmöte med Horisonte till hösten. 

3  Ekonomi 

Ny budgetprognos för hösten 2024. Läggs ut på hemsidan. 

4  Serieföreningen 

 

Ove Rydberg och Matts Stenseth redogjorde för den tävlingsledarkonferens de varit 

på. Ett förslag till regelverk gällande tävlingsverksamheter är under framtagning. 

Önskemål om att ha samma starttider för samtliga tävlingar. Inget beslut, frågan tas 

upp igen vid nästa möte 2024-10-28. 

Domarkurs planerad till hösten. 

Lillen skall alltid markeras! 

5  Kommande händelser 

 

Till inbjudningstävlingen 2024-04-18 är nu 27 lag anmälda. Förberedelserna ligger i 

fas. 

Sekretariat och registreringsansvarig är Birgitta Holmgren från Horisonte och Ove 

Rydberg. Monradsystemet kommer att användas. 

Tävlingsledning - Ove Rydberg 

Mätdomare - Bernt Lövqvist och Ove Rydberg 

Tävlingsjury – Ove Rydberg, Christer Gunnarsson från Mil Palmeras och Anders 

Ångström från Rosaleda 

 



Santi från Olympia vill bjuda klubben på en paella vilket vi tacksamt tar emot. 

Afterboule den 27e april blir på Olympia. Klubben bidrar med ett glas vin/liten 

öl/annan måltidsdryck. 

 

Hösten 2024 

Till hösten finns förslag på en inbjudningstävling, ”Lady boule”. Förslag på datum 

finns men är ej bekräftat.  

Klubbmästerskap DD 2024-10-26 och HD 2024-10-27.  

Horisonte får inbjudan att komma till oss för ett vänskapsmöte. Förslag på datum 

finns men är ej bekräftat. 

En höstfest planeras, datum ej fastställt. 

 

6  Banansvariga 

 

Rolf och Ulf får i uppdrag att ta fram nya skyltar med vår logga, en till lilla boden, en 

till skyltskåpet och en till Olympia där vår fina priser står. Lösning är på g. 

 

7  Sponsring 

 

Bjurfors samt Svensk fastighetsförmedling vill gärna sponsra oss på något sätt. Vi får 

se till hösten. 

Matts och Ove har dialog. 

 

8  Övriga frågor 

Matts sätter upp våra stadgar i skyltskåpet. 

Veckovärdarnas uppgifter uppdateras till hösten utifrån att nya nycklar/lås finns.  

Ove gör en ny nyckellista och kontrollerar vilka som tidigare har fått nycklar. 

Vi har tagit in avgifter för 2024 från våra belgiska spelare. 

 

9  Nästa styrelsemöte 

4/5 kl 14.00 på Olympia 

2024-09-25 kl 12.00 

2024-10-16 kl 12.00 

 

Mil Palmeras 2024-04-11 

 

Vid protokollet:    Justeras:  

 

 

Annika Tyxhén   Ove Rydberg 

  


